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PODLISTY 
ČTĚTE, NEŽ TO SMAŽOU! 

 

V TOMTO VYDÁNÍ 

DOPIS OD ČTENÁŘE ZAVLÁDNE U VLTAVY MÍR? KOČIČÍ PÁRTY!  
STRÁNKA 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kdo nebo co může za ztracné osoby 
v Praze? 

Jaké nebezpečí na nás číhá 
v Pražských ulicích? 
25.10.2023 VEVA 

Praha opět potvrdila 
svou pověst 
nebezpečného místa. Není 
tomu tak dávno, co se 
zde ztrácely malé děti. 
Dnes se v Praze pro 
změnu šeptá, že dochází 
k častějšímu 
pohřešování mladých žen 
než dříve. Za touto 
znepokojivou zprávou se 
mohou skrývat mnohá 
nebezpečí ohrožující 
naše blízké. Existuje 
jistě celá řada 
přirozených příčin pro 
zmizení osob, ať už jde 
o rodinné neshody, 
potíže se zákonem či 
jiné problémy, které 
vedou k touze začít 
znovu někde jinde. Je 
ale nanejvýše 
znepokojivé, že se jedná 
právě o mladé ženy, 

které by mohly padnout 
za oběť nejrůznějším 
nástrahám, včetně 
obchodu s bílým masem, 
loupežného přepadení 
a dalších tragédií. 
Jakkoli děsivý se 
takový osud jeví, nemůže 
se jistě rovnat 
nebezpečí, které by jim 
hrozilo z řad magických 
bytostí. Není asi nutné 
zmiňovat, že například 
lidská oběť může být pro 
některý druh magie 
naprosto klíčová. Přes 
to všechno věříme, že se 
jedná jen o nepodložené 
dohady a ztracené ženy 
a dívky se brzy ve 
zdraví navrátí ke svým 
blízkým. A ani ostatním 
obyvatelkám Prahy 
nebude hrozit nebezpečí. 

Kočičí párty! Bude 

přítomna i madam 
Barbora? 
22.10.2023 REMA 
 Putovní Bar na Měsíci 
je pro pražské usedlíky 
vítanou kratochvílí. 
Proto nás velmi mrzí 
tragédie, ke které došlo 
na minulé párty v Baru 
na Měsíci. Paní Barbora 
byla na párty vážně 
zraněna. Ale jak nám 
pověděla její oblíbená 
kočička, prý se z toho 
brzy vylíže. A to 
hlavně zásluhou 
některých návštěvníků 
této tragické párty. 
 
Tímto chceme neznámým 
hrdinům poděkovat, 
protože jejich čin si 
zaslouží veřejné 
uznání.  
 
A i s přihlédnutím k 
předchozí události nás 
těší, že tento oblíbený 
bar chystá další párty!  
A to tento pátek v 19 h 
v Domě dětí a mládeže 
Spirála v ulici 

Přemyšlenská 1102! Je 
otázkou, zda bude 
přítomna i madam 
Barbora. Jestli se ze 
zranění již zcela 
zotavila, nebo zda je 
stále ještě upoutána na 
lůžko. Věříme, že její 
zdravotní stav jí 
dovolí se této 
slavnostní události 
zúčastnit a posíláme jí 
moc a moc zdravíčka! 
Snad na této párty bude 
jedinou tragédií 
oblečení polité 
červeným džusem. 
Ještě bychom 
návštěvníky párty rádi 
upozornili, že v zájmu 
předcházení nehodám 
a uchování chladných 
hlav není v DDM 
povolen alkohol 
a kuřáci si se svou 
vášní budou muset 
dopřát i procházku na 
čerstvém vzduchu na 
opačnou stranu ulice. 
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STRÁNKA 2 
 

INZERCE 

Sháním zimní stříbro, 
tel. 774 434 323.  

 
Značka spěchá 

Rádio Tlachapoud 
 
- 
 

Když vám chybí pecka v 
uchu! 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

Uveřejnění dopisu od čtenáře 

Pizza Di Braddi 
nezachraňuje jen 
prázdná bříšká! 
20.10.2023 DAMA 

Je nám ctí uveřejnit 
poděkování pana 
Vorela a blahopřejeme 
mu k jeho 
nadcházející svatbě. 
 
Vážené Podlisty! 
Jako váš věrný 
čtenář jsem 
přesvědčen, že toto je 
nejlepší způsob, jak 
mohu své sdělení 
dostat k co nejširší 
veřejnosti, proto 
prosím o otištění 
tohoto dopisu. Ještě 
jednou bych takto 
chtěl vyjádřit své 
nehynoucí díky 
Pizzerii Di Braddi. 
Neočekával jsem, že 
někdo ve vašem 
postavení bude jednat  

tak čestně a férově. 
Byl jsem ve své 
zoufalé situaci 
připraven zaplatit 
jakoukoli cenu bez 
smlouvání a leckdo by 
neváhal toho využít. 
Ale vaši chlapci toho 
nejen nevyužili, ale 
odmítli i přijmout 
cokoli nad tržní cenu 
dodaného zboží, kromě 
symbolického 
spropitného jako 
projev mého vděku. 
Proto doufám, že je 
alespoň budu moci 
přivítat mezi 
svatebními hosty. 
 
S úctou 
Václav Vorel 

Zavládne u Vltavy mír? 

Opravdu spolu mohou 
labutě a nutrie 
vycházet?! 
23.10.2023 TOVO 

Naše redakce pro své 
čtenáře bedlivě 
sledovala dlouhodobý 
vývoj situace na 
březích Vltavy, kde 
docházelo 
k pravidelným 
konfliktům mezi 
labutěmi a nutriemi. 
Před rokem však mezi 
znepřátelenými 
stranami došlo k 
mírovému jednání. 
Celou záležitost jsme 
napjatě sledovali a zdá 
se, že tato jednání 
měla úspěch. Ačkoli 
konflikty mezi oběma 
skupinami nevyzmizely 
docela, rozhodně lze 
říci, že se počet 

šarvátek výrazně 
snížil. Podařilo se nám 
kontaktovat vedoucí 
členy obou frakcí a 
ověřit, že k dohodě 
skutečně došlo - a to 
za nemalé pomoci 
pražské policejní 
jednotky UNO. Sice nás 
oba zástupci odmítli 
seznámit se zněním této 
smlouvy, ale ani jedna 
ze stran se s ní 
nezdála nespokojená. Je 
tedy opravdu možné, že 
u Vltavy opět zavládne 
klid? Je nebezpečí 
opravdu zažehnáno, 
nebo se jedná o pouhé 
ticho před bouří? 

Pizza di Braddi shání zajímavé a 
spektakulární ingredience rituální 
povahy. Odvděčíme se vám na ti tutti! 


